
1 
 

 

 

Zápisnica z  29.  zasadania MsZ v Krompachoch, 

konaného dňa 21. júla 2021.  

 
Prítomní podľa prezenčnej listiny.  

 

Ing. Iveta Rušinová, primátorka mesta otvorila a viedla 29. zasadanie Mestského 

zastupiteľstva v Krompachoch. Privítala poslancov MsZ, zamestnancov mesta. 

MsZ je uznášaniaschopné, prítomných je 8 poslancov MsZ, v miestnosti nebol poslanec 

ZAHURANEC. Ospravedlnili sa poslanci MsZ Marián HOJSTRIČ, Alžbeta PERHÁČOVÁ, 

Matúš STANA.   

 

Program rokovania: 

 

1. Otvorenie          15.08 hod. 

2. Schválenie programu zasadania MsZ. 

3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

4. Voľba návrhovej komisie. 

5. Schválenie finančnej spoluúčasti pre projekt: Regenerácia vnútroblokov sídliska JUH 

v Krompachoch s uplatnením ekologických princípov tvorby a ochrany zelene 

6. Schválenie žiadosti o NFP  „Rozvoj a podpora dostupnosti poskytovania 

opatrovateľskej služby v meste Krompachy“. 

7. Záver. 

 

2.  Schválenie programu zasadania mestského zastupiteľstva.   15.09 hod. 

 

Primátorka mesta  predložila návrh programu rokovania, ktorý bol prítomnými poslancami 

MsZ schválený. 

Z prítomných  8 poslancov MsZ: 

Za             : 8 - Dubiňák, Jendruch, Dzimková, Ontko, Derdáková, Farkaš, Ďorko, Bocan. 

Zdržali sa : 0 

Proti         : 0 

Neprítomný: Zahuranec 

MsZ prijalo uznesenie č. 29/B.1– viď pripojené pri zápisnici (schvaľuje).  

 

3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice.     15.10 hod.

     

Primátorka  mesta určila za zapisovateľku zápisnice Annu ČECHOVÚ a za overovateľov 

zápisnice poslancov MsZ: Igora JENDRUCHA a Ľuboša ONTKA. 

 

4. Voľba návrhovej komisie.        15.10 hod.

        

Primátorka mesta  predložila návrh na zloženie návrhovej komisie: predseda:  Branislav 

BOCAN, členovia : Stanislav FARKAŠ a Radovan ĎORKO. 

Z prítomných  8 poslancov MsZ: 

Za             : 8 - Dubiňák, Jendruch, Dzimková, Ontko, Derdáková, Farkaš, Ďorko, Bocan. 

Zdržali sa :  0 

Proti         :  0 

Neprítomný: Zahuranec 
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MsZ prijalo uznesenie č. 29/A.1– viď pripojené pri zápisnici (volí).  

 

5. Schválenie finančnej spoluúčasti pre projekt: Regenerácia vnútroblokov sídliska JUH.   

           15.11 hod. 

 

Primátorka mesta predložila písomný návrh na schválenie finančnej spoluúčasti pre projekt: 

Regenerácia vnútroblokov sídliska JUH , ktorý je prílohou tejto zápisnice.  

Poslankyňa Derdáková  – vyjadrila sa k projektu príslušná komisia MsZ? Je to veľký zásah 

do lokality. Zapojili sme sa do mnohých projektov, budú na to zdroje? 

Primátorka mesta  – je to  posledná výzva tohto charakteru, viac už nebude. Sídlisko JUH má 

už 37 rokov, na ktorom je veľa malých detí. Hľadalo sa miesto, kde je vhodný priestor, pričom 

je to len na tomto sídlisku. Basketbalové ihrisko sa bude  inovovať, vzniklo by futbalové 

ihrisko, umiestnený bude pinpongový stôl, opravia sa chodníky, vzniknú oddychové miesta. 

Možno by sa vytvorilo aj parkovisko. Nevieme,  či s projektom budeme úspešní.  Tých 

projektov nie je až tak veľa, v budúcnosti nás čaká  úprava ulice SNP a detské jasle.  

Prišiel poslanec Zahuranec. 

Z prítomných 9  poslancov MsZ: 

Za             : 9 - Dubiňák, Jendruch, Dzimková, Ontko, Zahuranec, Derdáková, Farkaš, Ďorko,  

   Bocan. 

Zdržali sa : 0 

Proti         : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 29/B.2– viď pripojené pri zápisnici (schvaľuje).  

 

 

6. Schválenie žiadosti o NFP  „Rozvoj a podpora dostupnosti poskytovania 

opatrovateľskej služby v meste Krompachy“.     15.19 hod. 

 

Primátorka mesta predložila písomný návrh na schválenie žiadosti o NFP  „Rozvoj a podpora 

dostupnosti poskytovania opatrovateľskej služby v meste Krompachy“, ktorý je prílohou tejto 

zápisnice. 

Poslankyňa Derdáková – teší ju,  že je takáto výzva, ale je sklamaná z výšky príspevku.  

PhDr. Imrich Papcun - bude predložená žiadosť o spätné vyplatenie. 

Primátorka mesta  – z projektu MOPS  sa vyplatia  spätne finančné prostriedky, ale bude to 

až niekedy v januári 2022, z tohto dôvodu je znížený  počet členov MOPS. 

Z prítomných 9 poslancov MsZ: 

Za             : 9 - Dubiňák, Jendruch, Dzimková, Ontko, Zahuranec, Derdáková, Farkaš, Ďorko,  

   Bocan. 

Zdržali sa : 0 

Proti         : 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 29/B.3– viď pripojené pri zápisnici (schvaľuje).  

 

Poslankyňa Derdáková – ako bude s tohtoročným  jarmokom? 

Primátorka mesta  – nevie sa, aká bude situácia, ak by bol, tak nie v takom rozsahu ako to 

bolo v minulých rokoch. Slávnostné zasadanie MsZ nebude, pretože nebol predložený žiadny 

návrh na ocenenie. Ešte nevieme, ako budú ocenení darcovia krvi za rok 2021. Toho času sa na 

areáli na Maurerovej ulici  pripravuje divadielko pre deti a ešte iné aktivity. 

Poslankyňa  Dzimková - občania sa sťažujú na parkovanie áut pri obytných domoch, 

štartovaním áut sa znečisťuje životné prostredie. 

Primátorka mesta – vie sa o týchto problémoch, je to na Maurerovej ulici a Starej ceste. Nedá 

sa zakázať parkovanie, nevieme čo s tým ďalej. Občania žiadajú o výruby stromov. Chceli sme 
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urobiť deratizáciu, pretože sú rozmnožené potkany v potoku, ale na druhej strane by uhynuli 

kačky v potoku.  

Poslancom MsZ v najbližšej dobe bude predložený návrh cenových ponúk pozemkov v meste 

Krompachy.  

 

7.  Záver.       15.27 hod. 

 

Primátorka mesta sa poďakovala všetkým prítomným za účasť na 29. zasadaní mestského 

zastupiteľstva.  

 

V Krompachoch 21. júla  2021 

 

Zapísala: Anna ČECHOVÁ 

 

 

        Ing. Iveta RUŠINOVÁ 

                    primátorka mesta 

 

 

 

 

O V E R O V A T E L I A: 

Igor     JENDRUCH, poslanec MsZ 

Ľuboš ONTKO,         poslanec  MsZ 
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